

# RABAIS DE 500\$



## Comment recevoir votre 500\$ de rabais avec l'achat d'une nouvelle piscine creusée avec toile de vinyle de Swimmingpool.com ou BackyardEscape.com

### 1. Postez votre rabais:

- Complétez toute l'information sur la formule de rabais. Les demandes incomplètes seront refusées.
- Inclure une facture payée d'un constructeur de piscines creusées faisant parti de: Swimmingpool.com ou BackyardEscape.com.

### 2. Les demandes de rabais soumises doivent être estampées de la poste au plus tard le 1er nov.2018.

### 3. Postez au plus tard le 1er nov.2018 à:

Backyard Escape Rebate  
P.O. Box 2382- Mandeville, LA 70470

**Allouez 8-10 semaines pour recevoir  
votre rabais par la poste.**

### 4. Gardez une copie pour vos dossiers!

NOM: \_\_\_\_\_  
ADRESSE: \_\_\_\_\_  
VILLE: \_\_\_\_\_  
PAYS: \_\_\_\_\_  
COURRIEL: \_\_\_\_\_  
NOM DE CIE INSTALLATION: \_\_\_\_\_  
ADRESSE DE LA CIE: \_\_\_\_\_  
GRANDEUR DE LA PISCINE: \_\_\_\_\_  
EQUIPEMENT MFR: \_\_\_\_\_  
TOILE MFR: \_\_\_\_\_

Achetez une nouvelle piscine creusée avec toile de vinyle et du 1 Jan.2018 au 1 Nov.2018 d'un marchand participant de SwimmingPool.com ou de BackyardEscape.com et recevez un rabais de 500\$ par la poste. Preuve d'achat (nom du marchand et facture payée) doit être inclus dans la demande de rabais. 1 rabais par ménage. Le rabais sera payé en argent U.S.

J'atteste qu'à cette date: (M)\_\_(J)\_\_(A), une nouvelle piscine creusée avec vinyle a été achetée (date de paiement) pour usage personnel d'un marchand participant de Swimmingpool.com ou de BackyardEscape.com.

Par la présente, j'accepte et je comprend les exigences ci-haut, pour l'obtention du rabais et je déclare que toutes les informations fournies dans le document sont précises.

\*Offre valide seulement pour l'achat d'une piscine creusée, avec toile de vinyle neuve.

\*\*Le marchand doit être inscrit sur le sélecteur de marchand de SwimmingPool.com ou BackyardEscape.com au moment ou le rabais est soumis à un marchand participant.

Votre Signature: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_

# \$500 REBATE



## How to receive your \$500 rebate with the purchase of a new Inground vinyl liner swimming pool\* from SwimmingPool.com or BackyardEscape.com

**1. Mail in your rebate:**

- Complete ALL information on the rebate form. Incomplete forms will not be processed.
- Include the paid invoice from a participating\*\* Swimmingpool.com or BackyardEscape.com vinyl liner pool builder.

**2. Rebate submissions must be postmarked no later than Nov. 1, 2018.**

**3. Mail no later than Nov. 1, 2018 to:**

Backyard Escape Rebate  
P.O. Box 2382 • Mandeville, LA 70470

***Allow 8-10 weeks to receive your rebate via mail***

**4. Retain a copy of submitted materials for your records!**

Name: \_\_\_\_\_  
Address: \_\_\_\_\_  
City: \_\_\_\_\_  
State: \_\_\_\_\_  
Email address: \_\_\_\_\_  
Pool Builder (*Company Name*): \_\_\_\_\_  
Company Address: \_\_\_\_\_  
Pool Size: \_\_\_\_\_  
Equipment Mfr.: \_\_\_\_\_  
Liner Mfr.: \_\_\_\_\_

Purchase a new Inground vinyl liner pool from Jan.1, 2018 to Nov.1, 2018 from a participating SwimmingPool.com or BackyardEscape.com dealer and receive a \$500 rebate – via mail-in form. Proof of purchase (dealer name and paid invoice) must be included with rebate form. 1 Rebate per household. Rebate will be paid in U.S. funds.

I represent that on this date: (M)\_\_\_\_(D)\_\_\_\_(YR), a new Inground vinyl liner pool was purchased (date payment made) for personal use from a Swimmingpool.com or BackyardEscape.com participating dealer.

I hereby understand and accept the above requirements for the receipt of this rebate and I/we represent that all the information provided on this document is accurate and not falsified.

\*Offer only good for new inground vinyl liner pools

\*\*Dealer must be listed on the SwimmingPool.com or BackyardEscape.com dealer locator at the time the rebate is submitted to be a participating dealer.

Your Signature: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_